



NOTIS SEBUT HARGA (MPOB)

Syarikat-syarikat yang berpengalaman dan yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia (MOF)** adalah dipelawa bagi menyertai sebut harga berikut :

NOMBOR DAN TAJUK SEBUTHARGA	SYARAT PENYERTAAN	BUTIRAN PENGAMBILAN DOKUMEN
<p>MPOB(Q)TMKK/CSU/2023/12</p> <p>CADANGAN PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN RANGKAIAN DI BANGUNAN – BANGUNAN PEJABAT STESEN PENYELIDIKAN MPOB SESSANG DAN PEJABAT LADANG STESEN PENYELIDIKAN SESSANG, SARAWAK BAGI TEMPOH 3 TAHUN</p>	<p>Berdaftar dengan Kementerian Kewangan (MOF) dalam kod bidang:</p> <ul style="list-style-type: none">i. Sijil Pendaftaran Bumiputera (jika ada); danii. 210105- Telecommunication /networking-supply product, Infrastructure, services including maintenance (LAN / WAN / Internet / Wireless/ satellite); atauiii. Syarikat berstatus MSC.	<p>Tarikh : 25 Mei 2023 - 06 Jun 2023</p> <p>Masa : 10.00 pagi – 4.00 petang</p> <p>Tempat : Peti Sebut Harga Unit Kewangan & Perolehan Kompleks MPOB Jalan Saratok/Roban Lama P.O. Box 69 95407 Saratok Sarawak</p> <p>Pegawai Bertanggungjawab: Ts Pn. Nur Atiqah Nazari Tel. : 03-8769 3844 H/P : 013-398 6364</p>

2. Hanya Penama dalam Sijil Pendaftaran MOF/SSM atau wakil sah syarikat dengan Surat Perwakilan Kuasa sahaja dibenarkan mengambil dokumen sebut harga yang akan diberi secara percuma di alamat seperti jadual di atas.

3. Salinan sijil-sijil berkenaan hendaklah dikemukakan semasa mengambil dokumen sebut harga dan diserahkan kepada MPOB untuk simpanan.

4. Dokumen sebut harga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul dan dimeteri serta ditulis **Nombor dan Tajuk Sebut harga** di sudut atas sebelah kiri sampul. Dokumen sebut harga tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut harga pada atau sebelum tarikh tutup sebut harga di alamat: **Peti Sebut Harga, Unit Kewangan & Perolehan, Kompleks MPOB, Jalan Saratok/Roban Lama, P.O. Box 69, 95407 Saratok, Sarawak.**

5. Tarikh tutup sebut harga adalah pada **08 Jun 2023 jam 12.00 tengah hari**. Sebut harga yang **lewat** diterima dari tarikh dan masa yang ditetapkan tidak akan dipertimbangkan.